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Uprzejmie  inform uję,  że  na  posiedzeniu   Komisji  Gospodar k i  Komunalnej  
Ochrony  Środo w is k a  i  Rolnic t w a  Rady  Miejskiej  w  Brzesku  odbyty m  w    dniu    
18  sierpnia   2008   roku  podjęte  zostały  następujące  wnios k i   i  opinie:

1. Po zapoznaniu się z wnioskiem Spółki BIOSOLID zs. w  Dębnie,   dotyczącego przedłużenia umowy 
dzierżawy   gruntów  położonych  w  obrębie  Mokrzyska  -Bucze,  znajdujących  się  obok  obiektów 
Zakładu  Bioprodukcji Humusu i Podłoży Organicznych ,komisja wnioskuje do Pana Burmistrza  o 
zwołanie zebrania wiejskiego sołectwa Bucze i Mokrzyska na którym Spółka BIOSOLID  będzie miała 
możliwość  przedstawienia  mieszkańcom  nowych koncepcji swojej działalności. 

     Głoso w a n o  jednogłośnie  

2. Komisja wnioskuje o zobowiązanie Rady Sołeckiej wsi Mokrzyska  ,aby do końca miesiąca września 
br. pozyskała chętnych dzierżawców –rolników na grunty przyległe do gruntów BIOSOLID, zgodnie z 
oświadczeniem  sołtysa zawartym w piśmie z dnia 4 sierpnia br. Po tym terminie ostateczną decyzję co 
do  dzierżawy  przedmiotowych  gruntów   przez  Firmę  BIOSOLID  podejmie  Komisja  Gospodarki 
Komunalnej Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Głoso w a n o  jednogłośnie  

3. Zapoznano się z  wnioskiem  Rady Sołeckiej wsi Jadowniki  o zabezpieczenie w budżecie roku 2009 
środków finansowych na budowę chodnika przy ulicy Witosa  na odcinku „lasek” w kierunku Domu 
Ludowego w Jadownikach .Komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska  o rozpatrzenie  powyższego 
wniosku przy konstrukcji projektu budżetu na rok przyszły. Głoso w a n o  jednogłośnie  

4. Komisja pozytywnie opiniuje  projekt opinii w sprawie lokalizacji łącznika zjazdu z autostrady  z drogą 
krajową Nr 4 .Głoso w a n o  jednogłośnie

5. Po dokonanej wizji lokalnej komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska o wytyczenie  i  wykonanie 
dojścia do basenu od ulicy Czarnowiejskiej. Głoso w a n o  jednogłośnie

6. Pozyty w n i e   jednogłośnie  zaopiniowano projekt uchwały w sprawie  upoważnienia Burmistrza 
Brzeska do zawarcia umowy ,której skutkiem jest zobowiązanie wykraczające poza rok  budżetowy 
2008.

7. Pozyty w n i e  jednogłośnie  zaopiniowała  Komisja  Gospodarki  Finansowej   wniosek  Pana 
W.Jawora  o dokonanie zamiany gruntu gminnego położonego przy ulicy Starowiejskiej na grunt, który 
Gminie jest niezbędny dla realizacji planowanej drogi obsługującej tereny przemysłowe.

8.  Zapoznano się z wnioskiem Państwa Haliny i Wiesława Piaseckich zam. Jadowniki   dotyczący zakupu 
gruntu   pochodzącego    z   mienia  wiejskiego   od  Gminy  Brzesko   przy  ulicy  Królewskiej  w 



Jadownikach  i wnioskuje do Pana Burmistrza   o wyznaczenie terenu pod drogę  w sąsiedztwie działki 
Nr 3551w Jadownikach, celem wydzielenia  obszaru zbędnego gminie do sprzedaży zainteresowanym 
wnioskodawcom. Głoso w a n o  jednogłośnie  

9. Komisja zapoznała się z wnioskiem  PSS Społem w Brzesku  o sprzedaż na ich rzecz  nieruchomości 
gminnej  w trybie bezprzetargowym,  położonej przy ulicy Matejki w Brzesku .Komisja wnioskuje o 
sprzedaż   tej  nieruchomości  w  trybie  przetargu  ograniczonego   w  stosunku  do  sąsiadów  tej 
nieruchomości. Głoso w a n o  jednogłośnie  

10. Pozytywnie   jednogłośnie  opiniuje  komisja  rezygnację   z  prawa  pierwokupu  użytkowania 
wieczystego działki nr 834/13 położonej w Brzesku przy ulicy Spokojnej od  firmy PROSPETTIVE 
POLSKA  Spółka z o.o. w Krakowie .

11. Komisja  zapoznała się z wnioskiem  Państwa Krystyny Czaplińskiej zam. Chełmek i Pana  Marka 
Szweda  zam.  Libiąż   dotyczącego  warunków  sprzedaży  działki  
Nr 2214/4 położonej w Jadownikach przy ulicy Małopolskiej .Komisja pozytywnie opiniuje  zakup 
przez Gminę przedmiotowego gruntu na dojazd do przepompowni za kwotę nie wyższą niż 35 tysięcy 
złotych .

          Głoso w a n o  jednogłośnie  
       

12. Rozpatrzono wniosek Pani Marii Kurtyka zam. Szczepanów dot. propozycji zakupu działki z mienia 
gminnego  i przychyla się do opinii Rady Sołeckiej  wsi Szczepanów  w tej sprawie.  Głoso w a n o  
jednogłośnie   

13. Komisja  zapoznała  się  z  pismem  mieszkańców  ul.  Mościckiego  w  Brzesku 
zlokalizowanej  w sąsiedztwie  placu targowego , dot. sprzeciwu lokalizacji na tym 
placu  punktu handlu żywym drobiem  , negatywnie opiniuje prośbę mieszkańców i 
podtrzymuje  opinię Komisja Prawa i Porządku Publicznego .

           Głosowano  jednogłośnie 

14. Po dokonaniu wizji lokalnej  ulicy Podmiejskiej w Brzesku , komisja wnioskuje  o położenie nakładki 
asfaltowej   do granic działki Państwa Pietrusińskich.  Jednocześnie komisja wnioskuje o wszczęcie 
rozmów  i zaproszenie Państwa Pietrusińskich na rozmowę  celem uregulowania  sprawy w.w drogi .

     Głoso w a n o  jednogłośnie  

15. Komisja przyjęła do wiadomości pismo  Pani Janiny Drużkowskiej –Cader, Agnieszki Cader  ,Mikołaja 
Cader  zam. Brzesko  dot. odpowiedzi na pismo UM w Brzesku z dnia 30.06.2008 roku .
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